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PROTOKOŁ Nr XLII/2013 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 24 września 2013r. 

 

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył czterdzieste drugie w bieżącej kadencji 

obrady sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych, czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Pkt 2. 

  

Pan Przewodniczący poinformował, że aa wspólnym posiedzeniu Komisji RM padł 

wniosek o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr VI/49/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 31 marca 2011r. w sprawie zasad 

udzielania bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych w trybie bezprzetargowym. 

Wniosek ten został umotywowany, radni wysłuchali również wyjaśnień Pani Naczelnik 

Anny Nowakowskiej. 

Dlatego poddał go  pod głosowanie.  

  

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za opowiedzieli się za  wykreśleniem podpunktu 

„e” z porządku obrad. 

 

Również na wspólnym posiedzeniu komisji RM Pan Sekretarz poprosił o 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał dzięki którym będzie 

możliwość rozpoczęcia procedur dokonania wyboru Młodzieżowej Rady Miejskiej. 

Radni uznali, że będzie można je wprowadzić wówczas, gdy zostaną zaopiniowane co 

do ich zgodności z prawem przez Panią Adwokat. Projekty zostały zaopiniowane pod 

względem prawnym. 

W związku z powyższym poprosił o przegłosowanie: 

- Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXXIII/291/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dn. 31 stycznia 2013 

roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/257/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dn. 30 października 2012r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Stąporkowie i nadania jej statutu. 
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Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” opowiedzieli się za  tym, aby projekt 

uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako podpunkt „f” w punkcie 11. 

- Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

  

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” opowiedzieli się za  tym, aby projekt  

uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako podpunkt „g” w punkcie 11. 

W związku z tym, że radni nie wnieśli innych uwag bądź propozycji do otrzymanego 

porządku obrad, Pan Przewodniczący go odczytał po wprowadzonych zmianach. 

 

  Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XL i XLI  Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej 

6. Przyjęcie „Informacji o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków za I  półrocze 2013r. 

- opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego RM. 

7. Przyjęcie „Informacji o przygotowaniu placówek oświatowych z terenu miasta i gminy Stąporków na 

rok szkolny 2013/2014”. 

- opinia Komisji Spraw Społecznych RM. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez 

Radnych    

    Rady Miejskiej w Stąporkowie za 2012r. 

9. Informacja Burmistrza w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 2012r. przez osoby 

zobowiązane do ich złożenia. 

10.  Zapytania i interpelacje radnych 

11.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013 – 2018 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

c)  emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 

d) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia 

granicy Konecko-Łopuszańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, 

e) zabezpieczenia środków finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II – 

Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”.  

f) zmiany uchwały Nr XXXIII/291/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dn. 31 stycznia 2013 

roku w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/257/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dn. 30 

października 2012r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Stąporkowie i 

nadania jej statutu. 

g) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. 
 12. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
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 13. Sprawy różne. 

             14. Zamknięcie obrad sesji     

 

  

  

W głosowaniu jawnym porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 3. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli   protokoł z   XL i XLI sesji. 

Pkt 4. 

W imieniu Pana Przewodniczącego Pan Wiceprzewodniczący  odczytał informację             

o działalności międzysesyjnej. 

  

Pkt 5. 

W imieniu Pani Burmistrz Pan Sekretarz Gminy odczytał informację o działalności 

międzysesyjnej. 

 

Pkt 6. 

W punkcie tym mamy przyjęcie „Informacji o przebiegu wykonania budżetu i 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków za I  półrocze 

2013r. 

Pani Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego   odczytała  opinię w 

sprawie przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków za I  półrocze 2013r. 

 ( ocena w załączeniu do protokołu). 

Pan Przewodniczący spytał czy są jakieś pytania bądź uwagi do oceny Komisji bądź 

Informacji. 

Radny Edward Mazur – Opinia Komisji jest pozytywna więc spytał dlaczego skoro 

wykonanie jest 3.17% i nie ma w informacji podane które inwestycje które są rozpoczęte, 

a które nie są rozpoczęte. Pani Przewodnicząca na początku opinii zauważyła słusznie, że 

na przyjęty plan ze sprzedaży był 3mln.400 tys. a wykonano 180 tys. Dlaczego 

przyjmowany był ten plan nierealny i teraz jest znów zmiana w budżecie. Trzeba myśleć 

troszkę realistycznie. Dlatego uważa, że ta opinia nie powinna być pozytywna, ale 

powinna być negatywna. 

Pani Burmistrz w odpowiedzi radnemu Mazurowi stwierdziła, że Burmistrz Stąporkowa 

myślał realistycznie. Dziesięciu radnych którzy są z sołectw  byli za tym, żeby sprzedać 10 

hektarów za 3 mln. 200zł z wyceny, gdzie był już kupiec. Pieniądze te zostały dopisane do 

budżetu. To dzięki Panu  Panie radny Edward Mazur mamy MONAR dla bezdomnych z 

całej Polski, natomiast nie mamy 3 mln. 200 tys. zł. które zaplanowaliśmy jako wpływ do 

budżetu. Biorąc Pana inwencję pod uwagę, to myślę już tak realistycznie jak Pan. Jeżeli 

chodzi o inwestycje, to proszę pokazać przepis, który mów, że powinniśmy mówić o tym 

na jakim etapie są inwestycje. Wielokrotnie to powtarzałam, więc powtórzę to jeszcze raz. 

Była Komisja i pytałam czy są do mnie pytania – Pan się wtedy nie zgłosił. Rozumiem, że 

inwencje to ma Pan dopiero, między Komisją a Sesją – szkoda bo mój gabinet jest otwarty 

jakoś tam Pana nie spotkałam i  pytań Pan nie ma. Natomiast   nasuwa się Panu wiele 
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pytań  dopiero na sesji – a szkoda bo wydaje mi się, że są odpowiedniejsze miejsca do tego 

by dyskutować. 

Radny Edward Mazur powiedział – i znów Pani kłamie Pani Burmistrz. Dobrze, żeśmy 

zostawili MONAR w Stąporkowie. Na Komisji Pani zajmowała się podpisywaniem 

dokumentów. To było też nietaktowne i powiem więcej – ja nie jestem u Pani w gabinecie 

mile widziany. 

Pni Skarbnik – zgodnie z przedłożoną informacją zarówno do Rady Miejskiej jak i do 

RIO, zestawienia przedstawiające wykonanie na 30.06.2013r. wydatku, czyli kwoty na 

dane zadanie nie przedstawiają cośmy wykonali i zapłacili. Jest w sprawozdaniach 

dostępna dokumentacja, chociażby w sprawozdaniu wydatków na kolumnach która się 

nazywa zaangażowanie, ona przedstawia wartość już podpisanych umów, których 

realizacja jest w toku których termin realizacji jest np. wrzesień czy październik tj po I 

półroczu. Patrząc na wartości zawarte w sprawozdaniach budżetowych widać, że są 

wartości zaangażowane, czyli są podpisane umowy na realizację danych przedsięwzięć. 

Jeżeli chodzi o wartości przychodu ze sprzedaży majątku przy konstrukcji budżetu na 

2013r. Pani Burmistrz posiadała dokumenty uprawniające nas do oszacowania wartości 

majątku przeznaczonego do sprzedaży, zgody Rady na sprzedaż tego majątku. Budżet jest 

rzeczą podlegającą ciągłym zmianom. Projekt dzisiejszego WPF i zmian w budżecie 

gminy mówi o zmniejszeniu dochodów ze sprzedaży majątku. 

  

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie kto jest za przyjęciem „Informacji o 

przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków za I  półrocze 2013r.” 

W głosowaniu jawnym „Informacja o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków za I  półrocze 2013r.”została 

przyjęta  12 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Pkt 7. 

W punkcie tym mamy przyjęcie „Informacji o przygotowaniu placówek oświatowych z 

terenu miasta i gminy Stąporków na rok szkolny 2013/2014”. Radni są w posiadaniu 

informacji przygotowanej przez Zespół Obsługi Szkół. 

Pani Przewodnicząca  odczytała opinię Komisji Spraw Społecznych RM. 

(opinia w załączeniu do protokołu). 

Radni nie wnieśli żadnych uwag i pytań do materiałów. 

  
W głosowaniu jawnym 14 głosami „za” „Informacja o przygotowaniu placówek 

oświatowych z terenu miasta i gminy Stąporków na rok szkolny 2013/2014”została 

przyjęta przez radnych.   

 

 

Pkt 8. 

Pana Wiceprzewodniczący  odczytał  Informacjię Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

sprawie złożonych oświadczeń majątkowych przez Radnych    Rady Miejskiej w 

Stąporkowie za 2012r. 
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Pkt 9. 

Pan Sekretarz w imieniu Pani Burmistrz odczytał Informację Burmistrza w sprawie 

złożonych oświadczeń majątkowych za 2012r. przez osoby zobowiązane do ich złożenia. 

 

Pkt 10. 

W punkcie tym radni zgłaszali interpelacje i zadawali pytania. 

Radny Dariusz Młodawski –  zadał pytania 

1. Po przejęciu przystanków czyli że jesteśmy teraz ich właścicielami należy 

zainteresować się również tym, co jest wypisywane na tych przystankach, co jest 

malowane, jakie hasła się tam wypisuje. Należy sobie uświadomić, że nie są to 

jakieś błahe sprawy, gdyż kodeks prawny mówi wyraźnie w tej materii art. 256 § 1. 

Udajemy, że problemu nie ma, a problem się szerzy i jest coraz większy. Dlatego 

prosi aby sprawdzić co jest na przystankach ( w Grzybowie, w Mokrej) gdzie są 

hasła głoszące ideologię faszystowską i rasistowską. 

2. Po każdej burzy, lub większym deszczu woda płynie ulicami i mieszkańców ul. 

Piłsudskiego zalewa. Dlatego prosi o sprawdzenie drożności studzienek, czy one 

odprowadzają wodę, bo studzienki są one własnością gminy. 

Radny Edward Mazur – zadał dwa pytania, pytania mieszkańców. 

1. Czy będzie ogrodzony nowy plac zabaw, który powstał na ul. 1000 lecia. Z 

informacji mieszkańców wynika, że ponieważ plac jest nie ogrodzony przebywają 

na jego terenie ludzie z psami, które go zanieczyszczają odchodami. Plac który 

kosztował 140 tys.zł. jest już w stanie opłakanym. 

2. Ludzie którzy przekazali pieniądze dla pogorzelców z Wielkiej Wsi pytają, czy 

będzie im odbudowane mieszkanie i co z tymi pieniędzmi się obecnie dzieje. 

Radny Zbigniew Wiśniewski –  

1. Po ostatnich deszczach znów zalało ulicę Sienkiewicza – była Komisja i co? Woda 

nadal spływa z ulicy Słowackiego. Dlatego prosi o powołanie poważnej komisji 

która zajmie się tematem i rozwiązaniem tego problemu. 

2. Wielokrotnie prosił o pomalowanie pasów na boisku do siatkówki i mimo obietnic 

do tej pory nie zostały pomalowane. Siatkę wypożycza, piłki wypożycza dzieciom 

żeby mogły sobie pograć, a linie do tej pory nie zostały pomalowane. 

3. Mieszkańcy SM są zaniepokojeni gospodarką śmieciową w naszym mieście i w 

gminie. Jest tragedia i jeśli nikt z urzędu nie naciśnie firmy ALMAX żeby dowieźli 

resztę pojemników bo mija 3 m-ce , pierwsze płatności do 5 października. 

Pojemników jak nie było, tak nie ma zarówno kompletnych w mieście jak i w ogóle 

na wsiach. Na pojemnikach winny być napisy które wszyscy rozumieją, a więc 

plastik, szkło, papier . 

Radny Robert Dziubiński – zadawał już pytanie  Panu Sekretarzowi, więc pyta teraz 

Panią Burmistrz co z odwodnieniem odnowionego skwerku naprzeciw ZUK. Pan 

Sekretarz mówił, że kosztował renowacja  8 tys zł. a jest ciągle zalewana. 

  

Pkt 11. 

  
Pan Przewodniczący poinformował, że   na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu                 

20 września  zostały omówione   wszystkie projekty uchwał, każdy radny jest w ich 

posiadaniu więc nie będzie odczytywał treści. 
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Pkt 11 „a” 

       W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy   Stąporków na 2013-2018, był omawiany  na wspólnym 

posiedzeniu trzech Komisji Pan Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego 

jeszcze jakieś pytania, uwagi bądź propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym 

przy obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 

głosami „za” podjęli Uchwałę  Nr XLII/342/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy  Stąporków na 2013-2018. 

 

Pkt 11 „b” 

 W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2013r., był omawiany  na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji Pan 

Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego jeszcze jakieś pytania, uwagi bądź 

propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym 

przy obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 

głosami „za” podjęli Uchwałę Nr XLII/343/2013  w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2013r. 

 

Pkt 11 „c” 

W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie  emisji obligacji komunalnych oraz 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu był omawiany  na wspólnym posiedzeniu 

trzech Komisji Pan Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego jeszcze jakieś 

pytania, uwagi bądź propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym 

przy obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 

głosami „za”  podjęli Uchwałę Nr XLII/344/2013 w sprawie  emisji obligacji 

komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Pkt 11 „d” 

W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie   zaopiniowania projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia granicy Konecko-

Łopuszańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu trzech Komisji Pan Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego 

jeszcze jakieś pytania, uwagi bądź propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym przy 

obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 głosami 

„za”  podjęli Uchwałę Nr XLII/345/2013 w sprawie  zaopiniowania projektu uchwały 
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Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia granicy Konecko-

Łopuszańskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

 

  

Pkt 11 „e”  

W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie   zabezpieczenia środków 

finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – 

Etap II – Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój” był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu trzech Komisji Pan Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego 

jeszcze jakieś pytania, uwagi bądź propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym przy 

obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 głosami 

„za”  podjęli Uchwałę Nr XLII/346/2013 w sprawie zabezpieczenia środków 

finansowych na przygotowanie i realizację zadania planowanego do 

współfinansowania w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

– Etap II – Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój” 

 

Pkt 11 „f” 

 W związku z tym, że projekt uchwały w sprawie   zmiany uchwały Nr 

XXXIII/291/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dn. 31 stycznia 2013 roku w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/257/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dn. 30 

października 2012r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Stąporkowie i nadania jej statutu był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech 

Komisji Pan Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego jeszcze jakieś pytania, 

uwagi bądź propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym 

przy obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 

głosami „za”  podjęli Uchwałę Nr XLII/347/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII/291/2013 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dn. 31 stycznia 2013 roku w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/257/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z 

dn. 30 października 2012r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Stąporkowie i nadania jej statutu. 

 

Pkt 11 „g” 

W związku z tym, że  projekt uchwały w sprawie   powołania Miejskiej Komisji 

Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Stąporkowie, był omawiany na wspólnym posiedzeniu trzech Komisji Pan 

Przewodniczący spytał, czy radni mają do niego jeszcze jakieś pytania, uwagi bądź 

propozycje.  

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący poddał projekt pod głosowanie, a radni w głosowaniu jawnym 

przy obecności na Sali 14 radnych (przy ustawowym składzie Rady 15 radnych)  14 

głosami „za”  podjęli Uchwałę Nr XLII/348/2013 w sprawie  powołania Miejskiej 
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Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. 

  

  

Pkt 12. 

Odpowiedzi na zapytania udzieliła Pani Burmistrz: 

Radnemu Dariuszowi Młodawskiemu: 

- odnośnie przystanków – zostało to zgłoszone, będą odmalowane. 

- studzienki przy ul. Piłsudskiego ( odniesienie również do tego co zgłaszał radny 

Wiśniewski) – koszt odwodnienia Stąporkowa aby nie było tego problemu, to 

1mln800 zł. W przyszłym roku w budżecie planuje Pani Burmistrz zabezpieczyć 

pieniądze na opracowanie dokumentacji na odwodnienie Stąporkowa. 

Radnemu Edwardowi Mazurowi: 

- ogrodzenie ogródka jordanowskiego – plac zabaw jest ogrodzony ale został 

zniszczony w pierwszy dzień gdy zostały postawione słupki z siatką, siatka została 

zniszczona nie była nawet jeden dzień. Boisko nie będzie grodzone ani skejtpark nie. 

Odnosząc się do zwierząt, które tam prowadzają mieszkańcy, to nie zadanie 

Burmistrza uczyć ludzi kultury. 

- piknik dotyczący zbiórki pieniędzy na pogorzelców – działka na której stał dom nie 

jest własnością tej rodziny, więc zostało przyznane mieszkanie socjalne przy ul. 

Hubala w Niekłaniu Pani Zofii Kurpińskiej i jej synowi i jest wyposażone za pieniądze 

ze zbiórki. 

- pasy na boisku – zostały zgłoszone do ZGKiM i zostaną umalowane. 

- sprawa śmieci – ALMAX zobowiązał się, że w tym tygodniu dostarczy wszystkie 

brakujące kosze. Jeszcze raz zrobimy akcję ulotową do mieszkańców z informacją 

dotyczącą segregacji. 

- podtopienia przy skwerku obok ZUK – podtopienia tam były i będą dopóki nie zrobi 

się przepustu pod drogą krajową. Nasze interwencje do Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad nie przynoszą żadnego efektu. I tak jak powiedział do powodzian w 

Sandomierzu Pan Prezydent też powie, że woda ma to do siebie, że jeśli jej napada, to 

musi też opaść i tak jest w przypadku skwerku obok ZUK-u. Tam jest piękny skwerek, 

są ławki i podejrzewa, że jeśli jest deszcz i woda po kolana, to nikt nie siedzi na 

skwerku przy ZUK-u. 

Radny Edward Mazur – zasugerował, aby przy placu zabaw postawione zostały znaki 

zakazu wprowadzania psów. 

Pan Przewodniczący przypomniał, że Rada uchwaliła regulamin jak korzystać z placu 

zabaw i winny być zawieszone zarówno w mieście jak i na wsiach. 

 

Pkt 13. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabieranie głosu w sprawach różnych. 

Joanna Wojna – sołtys Huciska: 

1. Poruszyła sprawę świetlicy w Hucisku – było 6 komisji w sprawie rozwiązania 

ogrzewania i stwierdziły że jest źle i że coś trzeba zrobić i nic nie jest zrobione. 

Kominek nie działa i nie będzie działał bo jest zagrożeniem dla dzieci                         

i wszystkich tam przebywających. Proponuje aby zakupić dwa grzejniki                    
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i zawiesić na ścianach. Grzejniki winny posiadać termostat, nadmuch                           

i godzinowe nastawianie i wyłącznie. Wówczas sytuacja byłaby rozwiązana. 

2. Prosi aby na ulicy Leśnej była tabliczka z napisem ul. Leśna. Wybudowali się 

przy tej ulicy ludzie, są dwa dodatkowe domy i najwyższy czas, żeby ta 

tabliczka była. 

3. Firma ALMAX proponowała jej , że złoży pojemniki w ilości 50 szt. u niej na 

podwórku na co nie wyraziła zgody i do tej pory pojemników nie ma. 

4. Spytała ponadto Pana Przewodniczącego czy wróci się do sprawy 

kombatantów. W 2009 r. płaciła ta Pani 9 zł. za godzinę, w tej chwili płaci 

18,50 zł. Dlatego prosi aby ze względów moralnych i humanitarnych do tego 

tematu wrócić. 

Pani Joanna Bartosińska – sołtys z Lutej. 

1. Prosiła o   przepust między Luta I i Gustawowem jak i przepust na Lutej I gdzie 

robi się dziura centralnie na drodze. 

Pan Dobrowolski Ignacy – sołtys z Furmanowa.  

Poprosił o ustawienie znaków komunikacyjnych na drogach, gdyż przyjeżdżający 

ludzie błądzą i nie wiedzą jak się poruszać. Chodzi mianowicie o skrzyżowanie w 

Furmanowi gdzie droga biegnie do Wielkiej Wsi, Smarkowa, Piasku i Starej Góry., 

Jak również znaku przy moście w stronę Lelitkowa, gdzie po drodze znajdują się 

mieszkania Furmanowi i dopiero Lelitkowa.  

Radny Edward Mazur – poruszył sprawę boisk w Niekłaniu. Projekt jest zrobiony a 

nie ma zabezpieczonych pieniędzy w budżecie. W przyszłym roku na wiosnę nie 

będzie tam już po co chodzić. Gdy był z Komisją SS stwierdził, że jest to w 

opłakanym stanie. Jest na nie naniesione gliny, piachu, nie jest ogrodzone, brak jest 

kosza na śmieci i śmieci walają się wokół.  

Na zadane pytania odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz: 

- świetlica w Hucisku – przygotowywana jest dokumentacja na przystosowanie 

budynku pod mieszkania socjalne, najpóźniej jutro zostanie projekt zatwierdzony 

(chyba że wystąpią jakieś komplikacje) i kompleksowo planujemy rozwiązać 

problem ogrzewania całego budynku, ale rozważamy założenie tych paneli 

grzewczych bo analizujemy jaki będzie koszt opłat za prąd. Poprzedni Burmistrz 

kupił tam piec i nie wiedzieć dlaczego nie jest on tam zamontowany. Jest on 

zamontowany do drugiej podległej jednostki. 

- znaki i śmieci – temat został zgłoszony. 

- odwodnienie boisk – należy zabezpieczyć środki w budżecie na przyszły rok. 

Jeśli chodzi o zaśmiecenie wokół boisk, to teren został oddany do ZSP, są 

pracownicy więc pewnie sprzątają te śmieci.  

Pan Przewodniczący – odnośnie kombatantów, wpłynęło pismo i na najbliższej 

komisji wrócimy do sprawy. 

Następnie na prośbę radnego Mazura Pan Przewodniczący odczytał z Protokołów 

sesji wyniki głosowania nad projektami uchwał odnośnie MONAR-u. 

- radni w głosowaniu jawnym przy 10 głosach „za” i 2 głosach „przeciw” podjęli 

uchwałę Nr XXIII/217/2012 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Stąporków, 

- radni w głosowaniu jawnym przy 5 głosach „za” i 1 głosem „przeciw” i 9 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli uchwałę Nr XXXII/271/2012 w sprawie zmiany 
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uchwały Nr XXIII/217/2012 z dnia 28 czerwca 2012r.w sprawie sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność gminy Stąporków, 

- w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” została 

podjęta uchwała Nr XXX/278/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

użyczenia nieruchomości stanowiącej własność gminy Stąporków. 

Pkt 14. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji. 

Podziękował wszystkim za przybycie . 

 

Protokoł sporządziła                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Elżbieta Purska                                                                          Jacek Kołodziej 

            

  

 

 


